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Referat fra ES bestyrelsesmøde 14.12.2023 

Til stede:  Peter Sandgaard, Jette Juhl Christensen, Morten Kristensen. Karsten Bank Peter-

sen, René Kvistgaard, Erik Nielsen, Morten Agerbæk og Tonni Tølbøll Lund Aage-

sen 

Fraværende: Ingen 

Ordstyrer:  Karsten 

Referent:  Tonni 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde  

a. Bemærkninger? Processen efter forrige møde blev lidt rodet, vi går “tilbage” godkendelse ved 

næste møde. 

 

2. Økonomi – Morten 

a. Kasserer. Der er stadig mange udeståender, som man forsøger at inddrive. Der har i den forbin-

delse været et uskønt forløb med Super-C ifht. kommunikation. Der kommer styr på det frem-

over. 

b. Bogholder. 

c. Hvordan kommer vi videre med beslutningen fra generalforsamlingen om at forsøge med ½-års 

kontingent? Morten A og Karsten går tilbage for en vurdering af behovet for ½-års kontingent for 

hhv. Super-C optimister, studerende osv. 

 

3. Næstformand – Jette 

a. Kommunikation. Der kommer et december-nyhedsbrev (ikke nødvendigvis fra alle afd.) inkl. på-

mindelse om betaling af kontingent. 

b. Facebook/ egaasejlklub.dk - samarbejde med Ole. Kører fint. 

c. Aktivitetskalender / Årshjul. Aktivitetskalenderen (PDF) er lidt svær at styre typografisk. Karsten 

og Jette prøver at lave en lettere håndtérbar udgave. 

 

4. Integration og Frivillig udvalg – Jette 

a. Spørgeskema m.m. Jette går videre i processen i samarbejde med Peter. 

 

5. Samarbejde mm. – Peter 

b. Møde Marinaen. Det var et meget positivt møde og marinaen vil gerne støtte diverse initiativer. 

Der blev talt RIB parkering, elspil, vandslanger. De to sidste er allerede på plads. 

i. Fjernvarme til jollehuset. Der er ikke budgetteret med installation. Erik laver et projektop-

læg. Morten K undersøger med kommune og Lokale og Anlægsfonden. 

c. Sailing Aarhus (5 min). Peter har været i kontakt med SA om evt. Samarbejde omkring udleje af 

RIBs, betaling af udestående m.m. Der arbejdes videre i dette spor. 

d. Forårsklargøringsdag den 6. april – status. Peter og Morten K er godt i gang. Der kommer noget 

på kalenderen løbende 

e. Visioner (5 min). Peter, Tonni og Morten K arbejder videre med det 

i. Drift – (økonomi, faciliteter) 

ii. Relevans 

iii. Samarbejde 

iv. Udvikling 

 

6. Husudvalg – Erik 

a. Køkken. Der er stadig problemer med svind. Der kommer en venlig påmindelse om at betale for 

sine varer i nyhedsbrevet. 

b. 1. Sal status Erik, Jette, Peter. Tonni køber sofa og bringer PlayStation. 
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c. Klubhusudlån, er der behov for justeringer? Ja - Karsten og Jette arbejder videre med det. 

 

7. Sejlerskolen – René 

a. Deltagerkoordinator. Det kører som det skal. Der er 25 deltagere til vinterkursus. René kommer 

med et oplæg til praktisk sejlads. 

 

8. Storjoller – Tonni 

a. Finnjollestævne. Der arbejdes videre med den konkrete planlægning 

b. Udleje af ILCA joller. Der arbejdes videre med en ide om at medlemmer evt. kan have gæster 

med i en udlejningsjolle for et beløb pr. Tidsenhed. 

 

9. Optimisti/Ungdom – Morten A 

a. Feva. Morten A sonderer terrænet for en feva-flåde i ES. 

b. Udleje. Der er arbejdes hårdt på at få flere nye sejlere til klubben. 

c. Rekruttering. Se pkt b 

d. Træner Leder. Christian Bak arbejder på styrke trænersituationen.  

e. RIBS. Der er problemer med vanddybden, så skruerne går i bunden. Morten A tager en snak 

med havnemesteren herom. 

 

10. Kapsejlads – Karsten  

a. Regattaudvalg – Morten A, Tonni, Karsten. Karsten indkalder til møde snarest. 

 

11. Tursejlads – Jette 

a. Hvilke arrangementer. Der ligger 4 arrangementer i kalenderen. 

 

12. Teknikgruppen – Ole 

a. Bestyrelsen inviterer Ole med til næste bestyrelsesmøde.  

 

13. Holdsport/Klubmodulprojekt - Tonni 

a. Medlemsadministration. Der er etableret en liste over ønskede features. Karsten, Morten A, og 

Tonni arbejder videre med konkrete udbydere. 

 

14. Sponsorudvalg Jette & ? Morten K, Morten A og Jette indkalder til møde 

med frivillige kræfter. 

a. AFI rest? Jette taler med AFI 

 

15. Eventuelt 

a. Åbent klubhus. Bliver et pkt. På næste møde 

b. FTLF låne klubhuset (betaling?). De kan bruges huset efter gældende takster. 

c. Støtte til Nordfalcken. Der kommer en opfordring til medlemmerne om at støtte projektet. Klub-

ben støtter også med et beløb på 5.000,-  

d. Alle lære at bruge RushFiles og skabeloner. Karsten og Jette faciliterer en oprydning. Der laves 

en gennemgang af systemet til næste møde. 

e. Nyhedsmail. Ingen kommentar. 

f. Projekt fastholdelse – J/70. Tonni udarbejder et projektforslag. 

 

16. Næste møde d. 11.01.2024 

 


